

SENIOR MANAGEMENT'S PROFILE

高級管理層簡介

SENIOR MANAGEMENT

CAI Chun Meng, aged 41, is the Vice President of the Group and the General Manager of the Guangzhou regional office. Mr. Cai graduated from the Guangzhou Teacher's College. He studied in the United Kingdom between 1990 and 1992 and obtained a master's degree from the University of Western Sydney in 2000. He joined the Group in 1999. He has extensive experience in real estate investment, property management and organizational management. He is also the Vice Chairman of the Real Estate Association of Guangdong Province.

LI Fu Ming, aged 43, is an engineer and the Vice President of the Group. Mr. Li joined the Group in 1997. He has over ten years' experience in project and design management of civil engineering.

LIAO Ruo Qing, aged 42, is the Vice President of the Group. Mr. Liao graduated from the Zhongshan University of Guangzhou and obtained a master's degree from the University of Western Sydney. He has been engaged in the real estate investment and business management for over 10 years, and has extensive experience in the handling of government agencies and legal affairs as well as investment and development management.

SHEN Hui Rong, aged 53, joined the Company in 2005 and is the Vice President of the Group. Ms. Shen has been engaged in the tourist industry for considerable years and has extensive experience in marketing and international relations.

YANG Xiao Ping, aged 53, is a senior engineer and the Vice President of the Group and the General Manager of the Tianjin regional office. Prior to joining the Company in January 2005, Mr. Yang was engaged in the real estate construction industry, and was a senior management staff member of an overseas listed company. Mr. Yang possesses extensive experience in real estate construction and business management.

高級管理層

蔡春萌，41歲，本集團副總裁、兼廣州地區公司總經理。彼畢業於廣州師範大學，一九九零年至一九九二年留學英國、二零零零年獲西悉尼大學碩士學位，於一九九九年加入本集團。蔡先生擁有豐富的地產投資、物業管理、組織管理經驗，同時還擔任廣東省房地產業協會副會長。

李福明，43歲，工程師，本集團副總裁。於一九九七年加盟本集團。李先生在土木建築之工程管理及設計管理方面累積逾十多年經驗。

廖若清，42歲，本集團副總裁。彼畢業於廣州中山大學及西悉尼大學碩士學位。廖先生從事房地產投資及經營管理十多年，積累了豐富的對接政府部門及法律事務、投資開發工作的管理經驗。

沈蕙蓉，53歲，於二零零五年加盟本集團，為本集團副總裁，沈女士長期以來從事旅遊業工作，在市場營銷和國際關係方面具有豐富的經驗。

楊小平，53歲，高級工程師，本集團副總裁兼天津地區公司總經理。於二零零五年一月加盟本集團前，一直從事房地產建築行業，為一海外上市公司高層管理人員。楊先生在房地產建築及經營管理方面具有豐富的經驗。